
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Medlemsmøte 
 
Dato:   3. november 2009 
Kl:  1800 
Sted:  Bowling1, Elverum 
 
Innkalt: Medlemmer i Elverum Bowlingklubb. 18 medlemmer møtte. 
 
 
Leder Ove Osgjelten åpnet møtet og ønsket de fremmøtte velkommen. 
 
 
Sak 1:  Oppsummering av sesongen så langt 

- 1. laget innehar 3. plassen med 17 poeng (190,5 i snitt) i sin avdeling og er 
godt fornøyd med innsatsen. Satser på å klatre på tabellen men har fokus på 
og beholde denne flotte plasseringen. 

- 2. laget ligger på 10. plass med 10,5 poeng (176,4 i snitt) med et lite stykke 
opp på sikker plass. Det har variert en del med prestasjonene så langt men 
det skal satses knallhardt for og redde plassen.  

- Damelaget ligger på 6. plass med 9 poeng (153,4 i snitt) i sin avdeling men 
har kun kort avstand (pinnefall) til sikker plass på tabellen. 

- 3. laget ligger dessverre sist på tabellen med 3 poeng (142,4 i snitt) men vi 
ser mye bra innsats. Primært for juniorspillere men må ha med seg en 
voksen. 

- Veteranlaget ligger pr. i dag på 10 plass av 26 lag med 21 poeng (178,9 i 
snitt). Dette er veteranlaget fornøyd med men satser på og klatre på 
tabellen. 

- Styret konkluderer med at det er mye potensiale i lagene og er sikker på at 
det vil bli plukket mange poeng før sesongen er over. 

 
Sak 2:  Oppmenn/Lagsoversikt/Tilbakemeldinger 

- Det har vært mye jobb på Karl frem til nå siden han har fungert som 
oppmann for både 2. og 3. laget. 

- Emil Myhre har tatt på seg jobben som oppmann for 3. laget. 
- Liste over lagene med spillere henges opp i hallen. Det gjøres oppmerksom 

på at dette kun er en ”stamme”. Det kan bli aktuelt og rokkere med spillere 
mellom lagene dersom det er behov for det. 

- Spillerne på de forskjellige lagene må selv gi beskjed til sine respektive 
oppmenn om de kan spille kamp iht. kampoppsett eller ikke. 
 

Sak 3:  Deltagelse turneringer 
- Det er påmeldt 2 herrelag og 1 damelag til KM lag på Gjøvik den 7-8 

november 2009. 
- Det har vært noe usikkerhet rundt dato for 5 Cup runde 5. Denne vil bli 

gjennomført iht. oppsatt dato den 5. desember 2009. Ove har fått 
dispensasjon fra kretsen ang. denne dato så lenge resultatene ringes inn 
umiddelbart når de er klare. 



 
 
 
 
 
 
Sak 4:  Kjøregodtgjørelse 

- Føres som vanlig. 
- Det vil bli avklart om hvordan dette skal effektueres på neste styremøte. 

 
Sak 5:  Spillertrøyer 

- Medlemmene fikk forespørsel om de ønsker navn på spillertrøyene dersom 
de manglet dette og om de ønsket en ekstra trøye. Dersom det er mange nok 
som ønsker en ekstra trøye vil det bli kjøpt inn. 

 
Sak 6:  Generelt 

- Klubben har fått tilbud om å selge lodd gjennom Norges Bowlingforbund. 
Medlemsmøte ønsket ikke dette og derfor blir det ingen loddsalg. 

 
 
 
Møtet hevet kl 1900. 
 


